
Notulen vergadering MR 20 juni 2023 
 
Aanwezig: Sabine, Ellen, Rachid, Simone 
Afwezig: Pleun, Gert-Jan 
Gast: Annelie 
 
Notulen: 
Notulen van de vorige vergadering is goedgekeurd, er zijn geen op- of aanmerkingen.  
 
Terugkoppeling actiepunten: 
Geen actiepunten om terug te koppelen.  
 
Post: 
Er is geen post binnengekomen. 
 
GMR: 

- Carlijn Vugs, de zittende GMR-ouder, heeft zich aangemeld voor een vervolgtermijn in de 
GMR.  

- In de GMR bleek dat meerdere scholen geen aanmeldingen voor ouder-MR leden hebben. 
Het idee was om het schooljaar te starten met twee ouders en twee leerkrachten in de MR 
en volgend schooljaar opnieuw te werven.  

- Afgelopen schooljaar zijn er zes voltijd studenten van de PABO afgestudeerd zijn. Dit heeft 
gevolg voor de flexibele schil binnen XpectPrimair. Men dient er rekening mee te houden dat 
komend schooljaar wellicht klassen naar huis gestuurd worden omdat bijvoorbeeld ziekte van 
een leerkracht niet opgevangen kan worden.   

- Er komt een pilot voor een algemene onderwijsbevoegdheid.  
- Avans plus wil een opleiding maken om onderwijsassistenten klaar te stomen voor de 

overstap naar de PABO. Dit geldt voor de onderwijsassistenten die vast lopen op de 
instroomtoets. 

- Het nieuwe koersplan is gepresenteerd en de GMR heeft er mee ingestemd. Het koersplan 
gaat nu naar de Raad van Toezicht. Naar aanleiding van het koersplan worden de 
schoolplannen geschreven. Hierbij wordt het School Ondersteunings Profiel (SOP) vernieuwd.  

 
Werving MR-ouder: 
Er zijn geen aanmeldingen voor de MR. Simone heeft 20 juni een bericht  van Suzanne, moeder van 
Gijs (groep 5) en Maud (groep 1-2B), gehad. Zij wil zich graag aanmelden voor de MR. Ellen neemt 
contact met Suzanne op zodat zij volgend schooljaar zitting in de MR kan nemen.  
 
Uitslag eindcito: 
Over het algemeen is de cito gelijk aan het gemiddelde van soortgelijke scholen, op twee uitschieters 
na. Hier is komend jaar aandacht voor.  
 
Studiedagen en leerlingvrije weken: 
Cito gaat er vanaf komend schooljaar uit. Er wordt begin komend schooljaar een nieuwe methode 
gekozen om de cito te vervangen. Dit heeft geen gevolgen voor de leerlingvrije weken, deze zijn 
vastgesteld.  
 
Annelie licht de invulling van de studiedagen toe.  
 
RI&E: 
Moet opnieuw gebeuren in 2025. In oktober/ november 2023 wordt door Michel en Jolien de quick 
scan onder het personeel gedaan.  



 
Beschermingsrecht toekennen: 
1 Taal/lezen 
2 Jonge kind 
 
Rondvraag: 
Simone vraagt naar het beleid omtrent de klassenouders. Ellen licht toe dat de leerkrachten aan het 
begin van het schooljaar de vraag aan alle ouders stellen om zich aan te melden voor de hulpouders.  
 
Simone vraagt naar het protocol ongewenst gedrag. Dit protocol wordt nogmaals bekeken en wordt 
regelmatig gebruikt.   
 
 
 
 
 


